
1  

________ 
 

Zápis ze schůze výboru Klubu chovatelů jezevčíků ČR z. s., 
konané dne 26.3.2025, online 

 
Přítomni: Dušan Salač, Ing. Radek Halada, Kateřina Klocová, Ing. Jan Bušta, Jiří Potyš, Tomáš 

Fančovič, Ing. Pavla Holcman, Eliška Boječková 
Omluveni: Bc. Markéta Chodilová 

 
 

Program: 
1. Zahájení Dušan Salač 
2. Zpráva předsedy Dušan Salač 
3. Zpráva místopředsedy Ing. Jan Bušta 
4. Zpráva výcvikáře  Jiří Potyš 
5. Zpráva jednatele Ing. Radek Halada 
6. Zpráva ekonomky Ing. Pavla Holcman 
7. Zpráva IT referenta Tomáš Fančovič 
8. Zpráva tiskové referentky Kateřina Klocová 
9. Zpráva matrikářky Eliška Boječková 
10. Diskuse 

 
 

1. Zahájení 
 

Schůzi zahájil předseda KCHJ ČR, přivítal všechny přítomné, navrhl program. 
 

Předseda KCHJ ČR navrhl a výbor jednomyslně schválil program jednání. 
 
Kontrola usnesení z minulé schůze výboru bude na dalším zasedání výboru. 
 
 

Zprávy jednotlivých členů výboru  
 

2. Předseda 
 Zhodnocení dílčích členských schůzí 
 Jednotliví členové se vyjádřili k průběhu dílčích členských schůzí a shrnuli a 

okomentovali jednotlivé body projednaných témat a diskuze. 
 Předseda informoval o změně doby lovu lišky obecné a v této souvislosti navrhl 

nahradit termín "norování" výrazem "práce pod zemí". Tento termín lépe 
vystihuje povahu této činnosti. 

 Zápis z jednání 12.1.2025 bude revidován každým členem výboru, schválen, a 
následně zveřejněn. 

3. Místopředseda 

 Informoval o průběhu příprav klubových výstav Jevíčko a Konopiště 
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 Informoval o nákladech pro zahraniční rozhodčí a náklady pro zahraniční cesty nutno dle 
předpisu FCI 

4. Výcvikář 
 
 Informoval o přípravě soutěžích v roce 2025 a 2026 

 
5. Jednatel 

 
 Informoval o současném stavu zachování norování dle připravované legislativy 
 Pomoc pobočkám - výbor potvrzuje finanční pomoc pobočkám (max.10 tis. Kč) a v případě 

zájmu předseda pobočky odprezentuje záměr akce, rozpočet a výbor následně odsouhlasí 
 Podpora chovatelům lišek – dotace na podporu bude vyplácena po schválení výborem, 

částka na 1 ks lišky bude 1.500,- Kč 
 Zápisy z dílčích schůzí – budou zveřejněny na webu na KCHJ 

 
6. Ekonomka 

 
 Rozpočet 2025 – komentář k již schválenému rozpočtu na rok 2025 
 Smlouva s účetní - byl odhlasován dodatek ke stávající smlouvě 
 Informovala o možnostech bezhotovostních plateb 

 
 

7. IT referent 
 
 Databáze – IT informoval o průběžném stavu 
 : 

 
8. Tisková referentka 

 
 Bez příspěvku 

 
 

9. Matrikářka: 
 
 Diskuze o zasílání klubových tiskovin novým členům 
 Podrobný návod na registraci Pohodlne.info, který bude zveřejněn na webu KCHJ ČR 
 Evidence bývalých členů, kteří chtějí být znovu členi (způsob zasílání přihlášky) 
 Zjednodušení podání členské přihlášky pro nové členy  

 
10. Diskuse: 

 
 Probíhala u většiny bodů v rámci zasedání výboru 

 
 

 
V Domažlicích 26.3.2025   
 
 
         ………………………….. 

Zapsal: Ing. Radek Halada 


